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Jelen vannak: Bálint Péter, Böröczffy István, Brassnyó László, Csermely Gábor, Hajnal Norbert, Hanczár 

Zsoltné, Harkai Balázs, Joó Emese, dr. Kiss Jenő, dr. Koris Kálmán, Magyar János, Molnár Dénes, Plajer 

Tibor, dr. Szabó Éva, Tóth Péter, Wéber László 

Kimentette magát: dr. Kocsis Julianna, Bocz Gábor, dr. Andor Krisztián, Lengyel Miklós, Zsigmondi 

András  

 

Az ülésen az alábbi napirend került megvitatásra:  

 
1. A feladatcsoportok felelőseinek beszámolói (mint állandó programpont)  

Előadó: felelősök 
  

2. Építészeti törvény koncepciója – Kamarai álláspont  
Előadó: Wéber László 

  
3. Építési tagozat képzései 2023 

Előadó: dr. Kiss Jenő 
  

4. Egyéb felmerülő kérdések 
 

 

ad.1.:  Harkai Balázs beszámolt a Fiatal Mérnökök szakcsoport februártól- májusig tervezett 
programjairól (Témák: utólagos acélcölöpözés, energetikai felújítás, acélöntöde alapozási 
munkáinak meglátogatása, elektromos autók tűzvédelmi kérdései), valamint előadás Molnár 
Dénestől (jogosultságok a kamarában). Jelezte, hogy áprilisban lesz 10 éves a Fiatal Mérnökök 
szakcsoportja. (Wéber László kért erről cikket a Mérnök Újság áprilisi számában. 

 

ad.2.:  Plajer Tibor tájékoztatást adott az FMV szakosztály márciusban tervezett első programjáról, 
melyen Jámbor Attilával és Kis Andorral lesz pódiumbeszélgetés. Félévente 3-4 alkalommal 
terveznek hasonló rendezvényeket. Tervezett időpont március 3. vagy 4. hete a Szerémi úton. 

ad.3.:  Csermely Gábor jelezte, hogy az ÉMSZB elnök nélkül még nem működőképes, ezért új 
Építésügyi Műszaki Irányelveket az utóbbi fél évben nem fogadtak el.  

Egy vasbeton szerkezetekre vonatkozó MSZ szabvány van kidolgozás alatt az MSZT valamelyik 
munkabizottságában. 

 

ad.4.:  Plajer Tibor jelezte, hogy az FMV szakosztály a héten személyesen egyeztet Kis Andorral a 
tervezett interaktív kerekasztalok megtartásáról.  

ad.5. Dr. Kiss Jenő tájékoztatást adott a törzsanyagok felülvizsgálatáról. 2018 és 2023-ig az Építési 
Tagozathoz tartozóan 47 db törzsanyag készült. Felülvizsgálat után 12 maradt változatos 



témákban (2020 előttieket elhagytuk). Jelezte továbbá, hogy tavaly mintegy 600 fő nem került 
oktatásra.  

Wéber László kérte, hogy 2023-ban a törzsanyagainkat bővítsük a korábban már egyeztetett 
témákkal. 

ad.6.: Wéber László tájékoztatást adott a Kamara szakmai felügyeletéről (Gombos Márk államtitkár 
ÉKM). Beszámolt az elnökségi ülésen elhangzottakról is, miszerint a korábbi FAP pályázat 
lezárult. A mostani FAP pályázat előrehaladásáról a nyár folyamán kell beszámolni. A Tagozat 
sikeresen pályázott és elfogadásra került a Bontások című javaslat, továbbá a tagozat által 
támogatott Baranya megyei csoport szakmai kirándulása. 

Tájékoztatást adott az új mérnöki tarifatáblázatról, az ajánlott díjak 14,5 %-os növekedéséről. 

 Beszámolt az Építészeti törvény koncepcióterve által felvetett kérdésekről. 

ad.7.: Molnár Dénes ismét ismertette a tisztújítás folyamatát. A küldöttgyűlés kitűzött időpontja 
2023. április 5., 14.00. A küldöttgyűlésen a Tagozat elnöksége és a Tagozati Szakértői testülete 
beszámol az előző 4 év eseményeiről.  A tisztújítás során megválasztásra kerülnek a tagozati 
küldöttek, a tagozati elnök, a tagozat elnökségi tagjai, póttagjai, a Szakértői Testület tagjai és 
póttagjai, továbbá az MMK Küldöttgyűlésébe delegált küldöttek. A tisztségviselői választást 
jelölőbizottság készíti elő, tagjai:  Kittka Péter, Fazakas György és Frigy Antal. 

A jelölési felhívás kiment, de a Jelölőbizottság elnőkének tájékoztatása szerint eddig kevés 
javaslat érkezett. Kérte az elnökségi tagokat a jelölésre. Jelezte, hogy a szakosztályoknak is meg 
kell újulni, melynek keretében választást kell tartani. 

 Javasolta, hogy minden elnökségi ülésre hozzunk egy olyan szakmai témát, mely mindenkit 
foglalkoztat.  

ad.8.: Harkai Balázs az „Egyéb” témakörben felvetette a fiatalítás kérdését. Megoldási javaslatként 
az idősebb elnökségi tagok önkéntes visszalépését javasolta, amolyan „öregek tanácsa” 
formájában. Molnár Dénes javasolta, hogy az érvényes tagozati ügyrend szerint járjunk el, és a 
rendes választások keretében lehet ezt a kérdést megoldani.  

 
Budapest 2023. február 20. 

Emlékeztetőt készítette: Tóth Péter 


